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2022-2023年度升中派位行事曆 

Schedule of Major Events for SSPA 2022-2023 

日期/Date 事項/Event 

2022年 9月至 12月 

September to December 2022 

 非參加派位直接資助計劃(直資)中學接受申請 

(密切留意心儀直資中學網頁的最新消息) 

 Direct Subsidy Scheme(DSS) secondary schools accept 

applications(Please pay attention to the latest news on the 

website of your preferred DSS secondary school) 

2022年 10月 31日(星期一) 

31st October, 2022 (Monday) 

 領取 2021 / 2023年度中學學位分配辦法簡介單張 

 Collect Information Leaflets on the SSPA System 2021 / 2023 

2022年 11月 21日(星期一)至 

2022年 11月 24日(星期四) 

21st November, 2022 (Monday) to 

24th November, 2022(Thursday) 

 考試一(第二次呈分試) 

 Submit P.6 first assessment scores(The second Internal 

Assessments for Secondary School Places) 

2022年 11月 

November 2022 

 製作升中個人檔案講座 

 Seminar of making a personal portfolio 

2022年 12月上旬 

Early December 2022 

 接受學生跨網派位申請(派發通告及申請表) 

 Accept applications for cross-net allocation (notice and 

application form will be issued) 

 升中模擬面試工作坊 

 Workshop of mock interview for Secondary school 

 升中家長講座 

 Seminar for SSPA 

2023年 1月 3日(星期二)至 

2023年 1月 17日(星期二) 

3rd January, 2023(Tuesday) to 

17th January, 2023(Tuesday) 

 所有參加中學學位分配辦法的中學於同一期間接受中一自

行分配學位申請 

 All secondary schools participating in the SSPA System accept 

applications for S1 Discretionary Places within the same period 

2023年 1月 5日(星期四) 

5th January, 2023 (Thursday) 

 跨網派位截止申請(第一批) 

 Submit applications for cross-net allocation( The first batch) 

請到各中學校網查閱最新面試資訊 

Please visit the website of each 

secondary school for the latest 

 中學面試(自行分配學位) 

 Secondary school interview(Discretionary place) 



interview information 

2023年 3月 6日(星期一)至 

2023年 3月 9日(星期四) 

6th March, 2023(Monday) to 

9th March, 2023(Thursday) 

 考試二(第三次呈分試) 

 Submit P.6 second assessment scores (The third Internal 

Assessments for Secondary School Places) 

2023年 3月 2日(星期四) 

2nd March, 2023 (Thursday) 

 跨網派位截止申請(最後一批) 

 Submit applications for cross-net allocation(final batch) 

2023年 4月 3日(星期一) 

3rd April, 2023(Monday) 

 參加中學學位分配辦法的中學公佈「自行分配學位正取生名

單」 

 Participating secondary schools notify successful applicants of 

their inclusion in the Successful List for Discretionary Places. 

2023年 4月 

April, 2023 

 派發中一統一派位選擇學校表格及相關文件 

 Distribute Secondary One Choice of Schools Forms and related 

documents for Central Allocation 

2023年 5月上旬 

Early May 2023 

 升中家長講座 

 Seminar for SSPA 

2023年 5月 5日(星期五) 

5th May, 2023 (Friday) 

 遞交「中一派位選擇學校表格」(統一派位) 

 Submit Secondary One Choice of Schools Forms (Central 

allocation) 

2023年 7月 11日(星期二) 

11th July, 2023(Tuesday) 

 中學學位分配結果公布 

 Release of allocation results 

2023年 7月 13日(星期四)至 

2023年 7月 14日(星期五) 

13th July, 2023(Thursday) to 

14th July, 2023(Friday) 

 學生向獲派中學註冊 

 Students register with the secondary schools allocated 

2023年 7月 18日(星期二) 

18th July, 2023(Tuesday) 

 學生到已註冊的中學參加 2020年中一入學前香港學科測驗 

 Students take the Pre-Secondary One HKAT 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



註：

Note: 

 

-賽馬會體藝中學接受中一入學申請的日期為 2023年 1月 3日至 1月 19日。 

-The application period for S1 admission to Jockey Club Ti-1 College is from 3 January to 

19 January 2023. 

-如家長有為子女申請《非參加派位直資中學》並已獲通知取錄，家長需決定是否保留該直

資中學學位。如家長決定放棄學位，必須於 2023 年 4月 12日或之前通知有關《非參加派

位直資中學》及取回《家長承諾書》和《小六學生資料表》正本，方可保留自行分配學位階

段成功申請的學位。 

-If the parents concerned have also successfully applied for a school place in a non-

participating Direct Subsidy Scheme (NDSS) secondary school for their children, they may 

decide whether to retain the school place of the NDSS secondary school. If the parents 

concerned decide to decline the offer from the NDSS secondary school, they may notify 

the NDSS secondary school concerned and retrieve the signed Parent's Undertaking and 

the original of the Primary 6 Student Record Form on or before 12 April 2023 in order to 

retain the Discretionary Places which they have successfully obtained. 

-非參加派位直資中學必須在 2023 年 5 月 3 日或以前遞交獲取錄的 2021/2023 年度參加派

位學生名單，有關學生和家長必須已簽署承諾書和呈繳「小六學生資料表」正本，以確認接

受非參加派位直資中學的中一學位，並願意放棄其他政府資助中一學位。 

-NDSS secondary schools are required to submit the lists of participating students of 

2021/2023 cycle admitted on or before 3 May 2023.The students and parents concerned 

should have signed the Parent's Undertaking and surrendered the original of the Primary 

6 Student Record Form to the schools as a confirmation of the acceptance of the S1 places 

offered by NDSS secondary schools and the agreement to give up any other subsidised 

S1 places. 

 


